
Referat fra møte i Farsund Byforening 4/4-19 
 

1. Årsmøtet og medlemmer: 
Årsmøtet ble en suksess med mange oppmøtte og vi fikk et lite overskudd i kassa 
etter loddsalg. 
 

2. Blomsterplanting: 
Vi tenker å spørre Anne Kari om vi kan få påskelilje-løk billig etter sesongen. 
 

3. Eplehagen 
Eplehagen er revet ned. Gøril hadde et møte med Sten Otto der han lovte at gjerdet, 
kantsteiner, jernstengene til gjerdet og evt. annet i eplehagen skulle tas pent ned og 
lagres. Benkene står fortsatt der nede. Disse tilhører Farsund Byforening og skulle 
også lagres. De burde merkes «Farsund Byforening». Vi skal også snakke med Sten 
Otto angående en alternativ plassering av eplehagen.Dette skal Gøril følge opp. 
 

4. Hejdes gate 
Gaten skal etterhvert fikses opp. Kommunen har tidligere uttalt at de ønsker 
skiferstein i trapperepos. Byforeningen mener at dette ikke er riktig historisk sett, og 
at det heller burde legges grus. Vi vil kontakte Hilde Drønen og evt. Øystein 
Bekkevold for å komme i dialog ang. Hejdes gate og Vestersiden. 
 

5. «Byforeningens dag:» 
Vi ønsker å få til «Byforeningens dag» med barnas byvandring. Vi lager 5-6 poster 
rundt omkring i byen, kanskje ta utgangspunkt i ulike statuer. Det blir 
historiefortelling på hver post; en kort historie + interaksjon. Vi må spørre noen 
utvalgte personer om de har lyst til å være med og spille de forskjellige rollene. 
I tillegg vil vi ha basar i parken + salg av vafler, kaffe, kaker o.s.v. 
Forslag til dato: 22.juni. 
 

6. Giromøte: 
Vi møtes 26.april for å skrive giroer for hånd. Vi gjør som i fjor; leverer ut skriftlige 
giroer, da vi fikk inn mange flere betalinger med det enn med e-postfaktura. Gøril 
skal printe ut klistreark m/ navn og adresse på forhånd. 
 
Referent: Andrea Bergh Pettersen. 


